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Kannatin ja äänestin Jarkko Huttusen muutosesityksen puolesta. En halua antaa 
virheellistä mielikuvaa, että olisin suosittelemassa nyt esitystekstissä olevaa 
ratkaisua valtuustolle. Olen vakaasti sitä mieltä, että ns. Käärmetalo ei 
massiivisena sovi Kauniaisten keskustaan. Lukuunottamatta entisen Apteekin 
taloa se on selvästi korkeampi kuin ympäröivät kerrostalot ja dominoisi täysin 
kaupunkikuvaa. Puutarhakaupunkimme ei tarvitse wauarkkitehtuuria 
vetonaulaksi. Lisäksi rakentamiseen liittyy paljon ratkaisusta johtuvia riskejä. 
Ymmärtääkseni tärkein motiivi näin massiiviselle ratkaisulle on koko ajan ollut 
raha, eli kaupungin kassatilanteen parantaminen kovenevassa taloudellisessa 
tilanteessa. Tämä ei kuitenkaan ole riittävä peruste huonolle asemakaavalle, 
jonka vaikutukset ulottuvat vuosikymmeniksi eteenpäin. 
 
En sinänsä vastusta kaavoitusta ja että alueelle rakennetaan, mutta maltillisessa 
mittakaavassa, ja sopusoinnussa ympäristönsä kanssa. On kuitenkin hyvä asia, 
että koko valtuusto vihdoin saa lausua kantansa kaavoitusratkaisun suunnasta, ja 
että sen jälkeen edetään sen periaatepäätöksen mukaan. Mihinkään 
konsensukseen tai ”kompromissiin” en kuitenkaan jaksa uskoi. 
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